
 
 
 

COMISSIÓ: 2. COMUNICACIÓ I CIUTAT 

Descripció: 

Aprofundir sobre temes de ciutat que interessin (museu 
del tèxtil, projectes comunitaris, accions amb residències, 
etc.)  
 
Aprovar una nova campanya d'imatge i comunicació 
sobre les persones grans. 

 

 

SESSIÓ OCTUBRE 

DATA 08/02/2022 

HORA 10h 

LLOC Casal Pere Quart 

ASSITENTS 

Membres comissió: Carme V, Enric C, Maria C, Toni Ll, 

Concha A 

  

S’excusen: Agustina  
 

DINAMITZACIÓ 
Ajuntament:  

Maria Vial i Marta Dalmau (Portacabot) 
 

ORDRE DEL DIA / 

TEMES A 

TREBALLAR 

1. Benvinguda 

2. Lectura dels punts anteriors treballats  

3. Valoració de la presència del personal tècnic de 

l’Ajuntament. 

a. Dubtes 

b. Passos a seguir 

4. Ordenança pública sobre patinets elèctrics 

a. Aspectes a tenir en compte 

b. Esmenes sobre necessitats del col·lectiu 



5. Introducció d’altres temes de ciutat que interessin 

(museu del tèxtil, projectes comunitaris, accions 

amb residències, etc.) 

6. Torn obert de paraules 

7. Comiat 

DESENVOLUPAMET 

DE LA SESSIÓ 

 

1. Benvinguda 

S’inicia la sessió amb el recordatori dels noms de les 

persones assistents i s’obre la sessió.  

2. Informació. 2a Mostra internacional del 

Cinema de les Persones Grans i Avaluació del 

Projecte Sabadell Ciutat Amiga amb les 

Persones Grans 

Cinema: proposta que alguna de les pel·lícules que 

estiguin en Català.  

Dates de sessions d’avaluació:  

- 60-70 anys dimarts 28 febrer i 7 de març 10-12h 

Complex Alexandre 

- 70-80 anys dimecres 1 març i 8 març 10h-12h. 

Complex Parc Central  

- 80-90 anys Dijous 2 de març i 9 de març, de 10h-12h. 

Complex Alexandre 

Carme Videra, Barri Centre Districte 1, de 70 a 80 

Enric Crusafont, Barri centre, 70 a 80 

Toni Llorca de 70 a 80. Barri Eixample 

Concha Arjona districte 6, Creu de Barberà 

Maria Cruells, Barri de la Concordia, de 80 a 90 



Es poden apuntar des de la web o trucant o enviant un 

correu.  

3. Valoració de la presència del personal tècnic 

de l’Ajuntament. 

Es comenta que hi havia moltes explicacions i que hi havia 

un compromís, per poder dur a terme les propostes s’ha 

de modificar la ordenança, que tarda 1 any, i els agradaria 

transmetre a tot al col·lectiu que hi ha un compromís en 

fer aquesta modificació. 

S’ha de tenir en compte a part de la renta també el que té 

cada persona.   

Va ser llarga però satisfactòria, ja que les incidències que 

ja es van resolent, i estan contents.  

a. Dubtes.  

És obligatori que els conductors parin a la parada encara 

que no hi hagi ningú? Es comenta que s’ha de clicar botó 

perquè es pari. El sou dels conductors va enllaçat amb 

compliment d’horari, i cobren més. No és obligatori parar 

si no hi ha ningú a la parada.  

b. Passos a seguir 

Agraeixen els compromisos i explicacions, i s’hauran 

d’anar seguint els compromisos. Es demana que es 

pregunti si ja han començat els tràmits per fer el canvi 

d’ordenança o que s’iniciï.  

Execució més ràpida possible, que les coses i propostes es 

facin, i no reunir-se així com així. Volen saber la 

temporització. Si s’accepta, que els informin del temps / 

durada. Es demana Transparència de les decisions preses 

i perquè no es poden dur a terme si és el cas. 

  



4. Ordenança pública sobre patinets elèctrics 

A l’Ajuntament no hi ha cap ordenança.  

a. Aspectes a tenir en compte 

Es treballarà per a que portin cascs i matrícules. I que la 
velocitat haurà de limitar-se a 30km/h. També es regularà 
el sentit de circulació de patinets i bicicletes.  
 

b. Esmenes sobre necessitats del col·lectiu 

Es demana una ordenança i un seguiment, i transparència 

en la presa de decisions. 

5. Introducció d’altres temes de ciutat que 

interessin (museu del tèxtil, projectes 

comunitaris, accions amb residències, etc.) 

Propostes que siguin realistes, i que tinguin en compte les 

necessitats.  

- Reciclatge 

- Lavabos públics oberts els caps de setmana. Posar 

cartell informatiu dels llocs que hi ha els lavabos.   

- Targeta sanitària per patologies, segons ordenança 

de l’ajuntament, es pot accedir als establiments 

públics i privats. Reactivar-la.  

- Xerrades en diferents centres per donar a conèixer 

totes les coses que es poden fer.  

- Unificar comissions. A l’Abril es fa el Plenari de 

renovació del consell. Esperar a l’abril la gent que 

s’hi vulgui apuntar.  

- A la comissió 3, ja va sortir, aprofitar la fira d’entitats 

per donar a conèixer el consell. Es posarà un estand 

per donar-nos a conèixer.  



- Augmentar coordinació entre teixit associatiu. 

Participar en la coordinadora de casals i entitats.  

- Contactar amb el o la responsable de coordinadora.   

-  Per què no s’utilitza més el 60+? 

- Oferta d’espais.  

- Es va fer un qüestionari per saber quines activitats 

es feien durant l’any. De 208 en van contestar 20.  

- Comunicació de tot el que es fa. I es comenta que 

un canal adequat seria des de coordinadora.  

6. Torn obert de paraules 

Hi hauria d’haver feedback entre Consell Consultiu i 

coordinadora, ja que va encarat a la Gent Gran.  

Es proposa que algun representant de les associacions i 

federació d’associacions s’hi puguin unir per poder 

transmetre la informació.  

7. Propera trobada 

7-8-9 de març amb Tècnica del voluntariat i sessions de 

discussió. 

Com a Consell consultiu la propera trobada serà a l’abril.  

8. Comiat 

Repàs dels acords i propostes. 

ACORDS 

- Es proposa que per a la següent Mostra de cinema 

alguna de les pel·lícules siguin en Català. 

- Es proposa crear una ordenança per a patinets 

elèctrics i bicicletes. 

- Es proposa reactivar la targeta sanitària per accedir 

als lavabos d’establiments privats i públics.  

- S’acorda que es posarà un Estand a la Fira d’entitats. 



- Es proposa augmentar coordinació entre teixit 

associatiu, i per tant participar a la coordinadora.  

- S’acorda contactar amb el o la responsable de 

coordinadora.   

- S’acorda demanar que hi hagi algun representant 

de les associacions i federació d’associacions per 

poder transmetre la informació. 

 


